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Protokoll fört vid möte med 
arbetsmarknadsnämndens råd för 
funktionshinderfrågor 

Närvarande från rådet för funktionshinderfrågor: 

Britt-Marie Färm, HSO 

Louise Lindström, DHRS 

Susanne Grandby Klövfors, HSO 

Sirkka Husso, SRF  

Cecilia Murray Kalderén, HSO 

Frånvarande: 

Andreas Deniz, HSO 

Alexander Toledo, HSO 

 

Närvarande från arbetsmarknadsförvaltningen 

Arjun Bakshi, förvaltningschef 

Marie Heinefors, administratör/sekreterare 

 

Närvarande från Presidiet (deltog endast under § 2) 

Emilia Bjuggren (S), ordförande 

Johanna Sjöö (M), vice ordförande 

Josefin Pasanen, borgarrådssekreterare 

Tidpunkt: 

Onsdagen den 9 december 2015 kl.15:00-16:20 

Plats: 

Stadshuset, Ragnar Östbergs Plan 1 

Justerat den 27 januari 2016 

 

 

Britt-Marie Färm    Cecilia Murray Kalderén 

Ordförande     Justerare 

 

 

Marie Heinefors 

Sekreterare  
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Protokoll fört vid möte med 

arbetsmarknadsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor 

 

§1. Mötet öppnades av ordförande Britt-Marie Färm  

§2. Möte med Presidiet 

Funktionshinderrådet träffade presidiet. 

§3. Dagordningen fastställdes 

§4. Val av sekreterare 

Marie Heinefors valdes till sekreterare. 

§5. Val av justerare  

Till justerare valdes Cecilia Murray Kalderén 

§6. Föregående möte och föregående mötesprotokoll 

Inga synpunkter lämnades på föregående mötesprotokoll. 

Protokollet lades till handlingarna. 

§7. Ärenden inför arbetsmarknadsnämndens sammanträde 

Yttrande över remiss av Motion (2015:21) om förebyggande arbete 

mot islamistisk extremism 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter. 

 

Yttrande över remiss av Motion (2015:45) om ett ungdomsundantag 

i biståndsnormen 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter. 

 

Yttrande över remiss av Motion (2015:46) om förebyggande arbete 

mot våldsbejakande extremism 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter. 

 

Yttrande över remissen ”Ökat ansvar till servicenämnden för 

centrala upphandlingar” 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter. 

 

Yttrande över remissen ”Program för upphandling och inköp samt 

klausul om antidiskriminering och meddelarfrihet” 

Rådet har tagit del av ärendet och poängterar att det är viktigt med 

social hänsyn vid upphandling. I övrigt lägger rådet ärendet till 

handlingarna utan några synpunkter. 

 

Verksamhetsplan med budget för 2016 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter. 
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Protokoll fört vid möte med 

arbetsmarknadsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor 

 

Svar på skrivelse om behovsanpassade lokaler för stadens 

verksamheter 

Rådet har tagit del av ärendet och poängeterar att skyltar är en 

viktig del i tillgänglighetsaspekten. I övrigt lägger rådet ärendet till 

handlingarna utan några synpunkter. 

 

Svar på skrivelse angående kompetensinventering 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter. 

 

Redovisning av uppdrag gällande sociala företag och idéburet 

offentligt partnerskap 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter. 

 

Rapport av uppdraget ”Övergripande riktlinjer för 

flyktingmottagandet i Stockholms stad” 

Rådet har tagit del av ärendet och påtalar att 

funktionshinderperspektivet ligger latent i texten, men nämns inte 

rakt ut. I övrigt lägger rådet ärendet till handlingarna utan några 

synpunkter. 

 

Redovisning av utredningsuppdrag gällande förutsättningarna för 

att starta en verksamhet liknande Telge Tillväxt i Stockholm 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter. 

§8 Lokalernas tillgänglighet 

Louise Lindström kommer skicka in ett PM om tillgängligheten i 

Stadshuset. 

§9. Övriga frågor 

Inga övriga frågor 

§10. Nästa möte 

Nästa möte äger rum onsdagen den 27 januari 2016, (kl. 14.30 för 

förmöte, rådets sammanträde kl. 15.00). 

§11. Ordförande Britt Marie Färm önskade alla en God Jul. 

§12. Förvaltningschefen Arjun Bakshi önskade alla en God Jul och 
tackade rådet för ett gott samarbete under året. 

§13. Mötet avslutades 

 


